

公司简介

CNTD INTRODUCTION

昌得电气科技有限公司，位于浙江省乐清经济开发区，从2000年起就专注于工控开关领域。我们以“质量第一，信誉至上”为信条，砥砺前行，如今已成为行业中的佼佼者。作为国内领先的工控开关制造商和数个世界五百强企业的合作伙伴，昌得电气科技有限公司一直致力于为客户提供最专业的工控开关与传感器解决方案。

昌得电气科技有限公司拥有优秀的开发团队和完善的研发设备。以创新与追求完美为基石，用以先进的设计理念和办法，我们如今能呈现给客户多种高可靠性、高性价比的限位开关、微动开关（卧式限位开关）、接近开关、光电开关、密封型限位开关、门式安全开关、动力押扣开关、脚踏开关、钮子开关、接线端子等系列产品。

目前昌得电气的产品获得了国家CCC认证和德国TUV实验室出具的欧盟CE认证。同时，因深厚的技术积淀，昌得电气也有足够的实力为客户定制在更严苛的环境中使用的非标准产品以及获取针对该类产

CNTD Electric Technology Co., Ltd., located at Yueqing Economic development zone, Zhejiang, China, has been specializing in industrial automation used switches since 2000, and is now an exemplary enterprise in our industry. As a leading industrial automation switch manufacturer and partner of many world top 500 companies, CNTD has been devoting to serving customers with both professional switch and sensor solutions.

CNTD Electric Technology Co., Ltd. has been led by the experienced R&D team and equipped with abundant developing devices. Innovation and perfectionism are our creeds. Guided by advanced designing theories and methods, we are able to provide various of cost-efficient products including Vertical Limit Switches, Horizontal Limit Switches, Pushbutton Switches, Power Pushbutton Switches, Monolever Switches, Foot Switches, Toggle Switches, Proximity Sensors, Photoelectric Sensors, Control Boxes and Terminal Blocks.

CNTD's products now have certifications including China Compulsory Certification and CE certificates by TÜV Rheinland. Due to our continuing exploration in technology, we have strong ability to customize products for harsher using environment and outfit corresponding ROHS, RECAH, UL or any other required certificates. Satisfying customers' needs utilizing our technical strength has always been our persistent pursuit.

品的欧盟ROHS、欧盟REACH和美国UL等认证。用自身的技术力量去解决客户的问题，是昌得电气不变的追求。

作为广大客户的可靠供应商，昌得电气科技有限公司对产品的制造有着非常严苛的管控。专业技能过硬的质量控制团队在从研发，生产到出库中每个细小环节都进行严格的品质把关；物控团队负责供应链管理，通过制定高效的采购，仓储和配送策略，实现产品的快捷交付；工业化团队致力于智能制造，是产品生产现场效率和制程稳定性的有力保证。

昌得电气科技有限公司的服务是产品价值的延伸。我们有针对国内客户、国外客户和大型项目的专业服务团队以及经验丰富的现场服务工程师。不管我们的客户来自哪里，处于什么行业，我们都能做到及时的响应和专业的服务，因此，昌得电气科技有限公司正成为越来越多客户的可靠支持者。

As a reliable supplier of our customers, CNTD has quite strict control on quality and efficiency. CNTD has established a tricable management system from product designing, material purchasing, workblank producing, accessories processing, product assembling to finished product delivery. Professional quality control team supervises all the quality details from R&D, production to outbound. PMC team oversees supply chain management by thorough planning on purchasing, warehousing and dispatching. Industrial team is acting as the backbone of high production efficiency and stability by updating production equipment and lines. Strict control over quality cost, constant supply chain improvements and high production efficiency are always what enabling us to provide cost-efficient switches and sensors.

Excellent Service is a value adding for our high-quality products. We now have specialized teams serving Chinese customers, foreign customers and large projects customers, all supported by our experienced field service engineers. No matter which country our customers are coming from and what industry our customers are in, we can always response timely with our thoughtful service. For this reason, CNTD has now become a strong partner for more and more customers.

Ingenuity designs, Perfectionism makes, CNTD Electric Technology Co., Ltd.

